



Website:
www.twah.org.hk/en



JAN 2026

ISSUE



Table Of Content

- 01 New Year Message from President & CEO
- 02 A Warm Welcome to Our New Physician
- 03 HUGO™ Robotic-Assisted Surgery System
- 04 Relocation and Expansion of Pediatric Outpatient Services
- 05 Fee Information
- 06 Continuing Medical Education (CME) Seminars



New Year Message from President and CEO, Mr. Alex Lan

院長及行政總裁凌宏寶先生的新年賀詞

As we welcome the arrival of 2026, I extend my heartfelt New Year greetings on behalf of Hong Kong Adventist Hospital – Tsuen Wan. May this year bring you and your loved ones abundant health, peace, happiness, and blessings in body, mind, and spirit.

Reflecting on 2025, I am pleased to share that our hospital achieved steady growth and several key milestones. We made history as the first private hospital in Hong Kong to clinically introduce the advanced HUGO™ Robotic-Assisted Surgery System. This underscores our commitment to pioneering medical technology and enhancing the patient experience.

To ensure the safe and effective adoption of this technology, we provided our surgical teams with intensive professional training—covering system operation, clinical applications, and contingency management—with a special focus on areas such as urology. This prepares our team to utilize the platform proficiently and continue delivering the highest quality of care.

We have also enhanced support for families throughout their healthcare journey. Our pediatric services have expanded in both space and scope, offering more subspecialties. Meanwhile, our obstetrics and gynecology clinic has been fully upgraded and relocated to a larger, integrated facility on the 12th floor, creating a comprehensive center for obstetrics, gynecology, and infant care.

Looking ahead, we recognize that the healthcare environment is growing more dynamic. We are facing increased competition, not only from other private hospitals locally but also from institutions across the border. In response, we will continue to elevate our medical excellence by actively introducing the latest technologies and equipment, ensuring every patient receives the most appropriate treatment and compassionate care.

As part of our strategy to serve our community with both excellence and affordability, **we warmly invite resident and associate physician partners to collaborate with our hospital in offering patients high-quality, competitively priced services.**

“

We believe that true healthcare transcends technology—it must be grounded in love, respect, and empathy.

Guided by our mission to extend the healing ministry of Christ, we remain anchored in the belief that His love is the heart of everything we do. We will continue addressing community needs through charitable outreach, caring for and supporting those in need. By God’s grace, we will stay true to our founding principles, striving to extend Christ’s healing and grace through outstanding medical service and compassionate care.

May the love and peace of the Lord be with you always. May He bless each of you with health, spiritual fulfillment, and family joy in the coming year.

Mr. Alex Lan

President and CEO
Hong Kong Adventist Hospital



New Year Message from President and CEO, Mr. Alex Lan

院長及行政總裁凌宏寶先生的新年賀詞

“

迎接2026年之際，我謹代表香港港安醫院一荃灣，向各位致以最誠摯的新年祝福。願您與家人在新的一年裡，身心健康、平安喜樂，在身體、心靈和精神上均蒙福佑。

回顧2025年，我們醫院取得了穩定發展並實現了多個重要里程碑。我們很榮幸成為香港首家將先進的HUGO™機器人輔助手術系統引入臨床應用的私人醫院。這不僅彰顯了我們在醫療科技創新上的承諾，也反映了我們致力於提升病人體驗的決心。

為確保這項新技術安全有效地實施，我們為外科團隊提供了一系列專業培訓，涵蓋系統操作、臨床應用及術中緊急處理，尤其專注於泌尿科等常見領域。這確保我們的團隊能熟練運用新平台，並持續為病人提供高質素的照護。

同時，為更好地陪伴新手父母及家庭度過醫療照護的各個階段，我們進一步強化了兒科及產科門診服務。兒科診所已在空間和服務範疇上擴展，提供更多兒科亞專科服務。而我們的婦產科專科門診已完成全面升級，遷至12樓更寬敞的空間。新設施現已成為集產科、婦科及嬰幼兒保健於一體的綜合專科醫療中心，為家庭提供更全面、整全及貼心的照護。

展望未來，我們深知醫療環境正日趨多元。我們正面臨日益加劇的競爭，不僅來自本地其他私人醫院，也來自跨國醫療機構。為此，我們將持續致力於提升卓越醫療水平，積極引進最新的手術技術和醫療設備，確保每位病人獲得最適切的治療和關顧。

作為我們以卓越服務及相宜費用回饋社區策略的一部分，我們誠摯邀請駐院及副顧問醫師合作夥伴與醫院攜手，為病人提供具競爭力價格的高品質服務。我們堅信，醫療保健必須超越技術進步，更要以愛、尊重和同理為基石。

秉持著延伸基督醫治使命的宗旨，我們始終堅信基督的愛是我們一切工作的核心。我們將繼續透過慈善計畫回應社區需要，關懷並支持有需要的人。仰賴上帝的恩典，我們將在未來歲月堅守創院原則，努力透過高質素的醫療服務和慈愛的關懷，將基督的醫治與恩典帶到社會的每個角落。

願主的慈愛與平安常與您同在，並在新的一年裡，賜福您和您的家人健康、靈性豐盛、家庭幸福！

凌宏寶先生
香港港安醫院院長及行政總裁



A Warm Welcome

to Our New Physician



Consultant In Orthopaedics & Traumatology, Clinical Director Of Robotic Surgery (Joint Replacement) (HKAH-SR)
骨科顧問醫生, 機械臂外科手術系統(關節置換)醫務主管(香港港安醫院—司徒拔道)

Dr. Cheung Man Hong, Steve
張文康醫生

歡迎骨科顧問醫生張文康醫生加入香港港安醫院—荃灣大家庭。

張文康醫生現任香港港安醫院—司徒拔道機械臂外科手術系統(關節置換)醫務主管及骨科顧問醫生，同為香港大學矯形及創傷外科學系名譽臨床助理教授。

張醫生專門從事髖關節和膝關節置換手術。他於2017年將牛津半膝活動關節置換手術引入香港，他曾受邀擔任超過90個個區域和國際會議的主席、教員和特邀演講者，發表了40多篇同行評審期刊出版物和150場會議演講。作為機器臂輔助關節置換手術的先驅，他於2021年將ROSA機器臂輔助膝關節置換手術引入香港，成立大中華區第一個ROSA機械臂手術卓越發展中心，致力於香港澳門及內地，以及亞太地區推廣機器臂輔助節置換手術。

Hong Kong Adventist Hospital – Tsuen Wan extends a warm welcome to Dr. Steve Cheung, our Consultant in Orthopaedics & Traumatology, to our family.

Dr. Steve Cheung is the Clinical Director of Robotic Surgery (Joint Replacement) and Consultant in Orthopaedics & Traumatology at Hong Kong Adventist Hospital – Stubbs Road, and an Honorary Clinical Assistant Professor at The University of Hong Kong.

Dr. Cheung is devoted to the development of joint replacement surgery, especially in the field of robotic-assisted joint replacement and unicompartmental knee replacement. As a pioneer of joint replacement, he introduced mobile bearing partial knee replacement to Hong Kong in 2017.

He has been invited to serve as Chairperson, Faculty, and Invited Speaker at more than 90 regional and international orthopaedic conferences. In 2021, he introduced ROSA robotic knee replacement surgery to the territory and set up the first "ROSA Centre of Excellence" in the Greater China Region, dedicated to promoting robotic joint replacement surgery development in Hong Kong, Macau, Mainland China, and the Asia-Pacific region.

First Private Hospital in Hong Kong to Introduce the HUGO™ Robotic-Assisted Surgery System

全港首間私家醫院引入 HUGO™ 手術機械臂系統

新一代微創手術，為你精準導航
微創技術新里程 精準守護泌尿健康

Next-Generation Minimally Invasive Surgery with Precision Navigation A New Era in Minimally Invasive Urologic Surgery – Advancing Accuracy and Safety



Hong Kong Adventist Hospital – Tsuen Wan is First Private Hospital in Hong Kong to Introduce the HUGO™ Robotic-Assisted Surgery System

New Minimally Invasive Surgery Packages Offer Enhanced Urological Surgery Options

Hong Kong Adventist Hospital – Tsuen Wan has officially introduced the cutting-edge HUGO™ Robotic-Assisted Surgery (RAS) System, becoming the first private hospital in Hong Kong to utilize this technology in clinical surgeries. Two new minimally invasive surgery packages, including the Robotic-Assisted Partial/Total Nephrectomy Package and the Robotic-Assisted Prostatectomy Package, are also now on offer. Combining artificial intelligence, high-definition imaging, and robotic precision, the new system enhances surgical accuracy, accelerates patient recovery, and provides a less invasive yet more effective treatment option. This marks a significant milestone in the advancement of intelligent minimally invasive surgery within Hong Kong's private healthcare sector.

The introduction of the HUGO™ RAS System represents a new chapter in the hospital's minimally invasive surgery capabilities. Compared to conventional laparoscopic surgery, robotic-assisted surgery offers surgeons a more stable and flexible operating platform, which significantly improves both surgical precision and patient safety, especially when dealing with deep-seated or anatomically complex organs.

Unlike traditional monolithic robotic platforms, the HUGO™ RAS System features a modular design, with four robotic arms mounted on independent carts for flexible positioning and easy transfer between operating theatres. The system also comes equipped with an open console interface, which enables surgical staff to observe the 3D surgical field in real time, thereby enhancing intraoperative collaboration and maximizing the benefits of minimally invasive techniques.

The HUGO™ RAS System is already widely used in over 20 countries, and has demonstrated significant improvements in surgical safety and overall clinical outcomes. Featuring a 32-inch 3DHD ergonomic widescreen display, the system provides surgeons with better visibility, reduces physical fatigue during prolonged procedures, and supports real-time communication between the surgical team and patient, streamlining workflow and optimizing operational efficiency.



Hong Kong Adventist Hospital – Tsuen Wan is First Private Hospital in Hong Kong to Introduce the HUGO™ Robotic-Assisted Surgery System

New Minimally Invasive Surgery Packages Offer Enhanced Urological Surgery Options

Service Commencement of HUGO™ Robotic-Assisted Surgery System



HUGO™ 手術機械臂系統 正式投入服務

For More Details
了解詳情



With this system, surgeons are able to perform complex procedures with greater precision, particularly in urological surgeries such as nephrectomies and prostatectomies. Benefits include reduced blood loss, smaller incisions, preservation of neural and organ function, a lower risk of postoperative complications, and shorter hospital stays, with most patients expected to be discharged within three to four days after surgery. Compared to traditional open or laparoscopic procedures, patients undergoing robotic-assisted surgery experience faster recovery, shorter hospitalization, and a quicker return to daily life.

The Robotic-Assisted Partial/Total Nephrectomy Package is designed for patients with renal tumors or other kidney conditions. Treatment combines 3D navigation imaging with robotic precision to accurately identify and excise pathological tissue while preserving renal function. Meanwhile, the Robotic-Assisted Prostatectomy Package targets patients with prostate cancer or other related conditions, focusing on nerve-sparing techniques and postoperative quality of life. Using the HUGO™ RAS system, surgeons are able to identify critical nerves and blood vessels during the procedure, reducing the risk of postoperative urinary incontinence and sexual dysfunction.

To ensure safe implementation and optimal outcomes, Hong Kong Adventist Hospital – Tsuen Wan has already conducted a series of comprehensive training sessions for its surgical teams, covering system operations, clinical applications, and intraoperative contingency management, particularly for urological procedures. Medical staff are proficient in utilizing the new platform and equipped to deliver consistent, high-quality care to patients.

“As the first private hospital in Hong Kong to adopt the HUGO™ RAS System, we have taken a significant step forward in our commitment to surgical innovation, which I believe reflects our dedication to enhancing the patient experience and clinical outcomes,” said Mr. Alex Lan, President and CEO of Hong Kong Adventist Hospital – Tsuen Wan. “Moving forward, we will actively explore the application of robotic-assisted technology in other specialties and continue investing in medical innovation to provide world-class healthcare services aligned with international standards.”



全港首間私家醫院引入HUGO機械臂手術系統 香港港安醫院—荃灣推出全新微創手術套餐 提升泌尿外科精準手術治療

First Private Hospital in Hong Kong
to Introduce the HUGO™ Robotic-Assisted Surgery System

全港首間私家醫院引入 HUGO™ 手術機械臂系統

新一代微創手術，為你精準導航
微創技術新里程 精準守護泌尿健康

Next-Generation Minimally Invasive Surgery with
Precision Navigation A New Era in Minimally
Invasive Urologic Surgery – Advancing Accuracy
and Safety




香港港安醫院—荃灣宣布正式引入全球先進的 HUGO™ 機械臂手術系統，成為全港首間應用此系統於臨床手術的私家醫院，並率先推出兩項微創手術套餐，包括「機械臂輔助部分/全腎切除手術套餐」及「機械臂輔助前列腺切除手術套餐」。新系統結合人工智能、高解像影像與機械臂技術，進一步提高手術精準度，加快病人康復速度，為病人提供創傷更小、療效更高的新一代治療選擇，成為本港私營醫療在智能微創領域的重要里程碑。

機械臂手術系統的引入，標誌著香港港安醫院—荃灣在微創外科領域邁向新里程。相較傳統腹腔鏡手術，機械臂手術可為醫生提供更穩定和靈活的操作平台，尤其在處理位於體內深層或結構複雜的器官時，更能大幅提高手術的精準度與安全性。

Hugo™ RAS 系統採用模組化設計，突破傳統一體化機械臂系統無法靈活移動的限制。其四條機械臂分別安裝於獨立推車上，能靈活移動及定位，方便於不同手術室間轉移，滿足各類複雜手術的需求。同時，系統配備開放式操控台，讓其他醫護人員可即時觀察手術過程中的 3D 立體影像，促進團隊協作，並進一步發揮微創手術的優勢。

Hugo™ RAS 現已於全球超過 20 個國家廣泛應用，有效提升手術的整體安全性與治療成效。系統配備 32 吋 3DHD 人體工學寬屏幕顯示器，改善醫生的操作視野，減輕長時間手術所帶來的身體疲勞，同時支援與手術團隊及病人之間的即時通訊，進一步提升手術流程的協調與效率。

透過此系統，醫生能以更高精準度完成複雜手術，尤其在泌尿外科如腎臟及前列腺的微創手術中，能大幅減低出血風險、縮小傷口、保護神經及器官功能，進一步降低術後併發症風險與住院時間。病人術後一般可於第三至四日出院，康復速度明顯提升。相較於傳統的開放式或腹腔鏡手術，採用機器人輔助手術的病人通常恢復速度更快，病人的住院天數不僅可望縮短，整體康復期亦大幅減少，這有助病人更早重返日常生活。

香港港安醫院—荃灣推出的「機械臂部分/全腎切除手術套餐」適用於腎腫瘤及其他腎臟疾病患者，結合 3D 導航影像及機械臂的靈活操作，有助醫生更準確地分辨及切除病變組織，同時保護腎臟功能。

針對前列腺癌或其他前列腺相關疾病的「機械臂前列腺切除手術套餐」，則強調神經功能保留與術後生活質素的維護。系統可協助醫生於手術過程中清晰識別關鍵神經及血管，減少術後尿失禁或性功能影響的風險。

為確保新技術的應用安全與手術效果，香港港安醫院—荃灣早前已為外科醫療團隊安排一系列專業培訓，包括系統操作、臨床實踐及術中應變處理，是次培訓特別針對泌尿外科等常見應用範疇，確保團隊能熟練掌握新平台，並提供一貫高水平的醫療服務。

香港港安醫院—荃灣院長及行政總裁凌宏寶先生表示：「是次成為全港首間私家醫院引入 HUGO™ 機械臂系統，是醫院在外科技術創新方面重要的一步，亦反映本院一直以來對提升病人治療體驗的承諾。未來，醫院將積極拓展機械臂技術於其他專科應用，並持續投入資源於醫療創新，為香港市民提供與國際接軌的高品質醫療服務。」

Relocation and Expansion of Pediatric Outpatient Services

全面升級 | 港安兒科門診服務全面擴充 守護孩子健康每一步



Hong Kong Adventist Hospital – Tsuen Wan is committed to providing exceptional pediatric healthcare to support families at every important stage of their child's development. In response to the growing demand for specialized pediatric services, we have comprehensively upgraded and expanded our pediatric outpatient care. From interior design to consultation flow, every detail reflects our patient-centered philosophy, which focuses on creating a safe, comfortable, and caring environment for children and families.

Our newly renovated pediatric clinic is spacious and welcoming, with centralized consultation areas that make the patient journey smoother and more efficient. In addition, we have expanded our range of subspecialty services to include pediatric immunology, allergy and infectious diseases, and pediatric respiratory medicine. Led by experienced specialists, these services aim to provide accurate diagnosis and long-term management of common pediatric conditions such as allergies, infections, and chronic respiratory diseases, laying a solid foundation for lifelong health.

One of the highlights of our pediatric services is the Well Baby Clinic, an important extension of our "Medical Home" concept. From the moment a baby is born, the clinic supports families by providing comprehensive preventive care services including vaccination, regular health checks, developmental monitoring, nutritional advice, and parenting guidance. Our aim is to offer healthcare that goes beyond treatment to encompass the safeguarding of each child's health and each family's well-being in the long term.

Our registered dietitians also offer pediatric nutrition counseling, which covers personalized nutritional assessments and advice for children of different ages, body types, and health conditions. Addressing issues such as picky eating, allergies, weight management, and chronic illnesses, our team empowers parents to cultivate healthy and balanced dietary habits in their children.

When hospitalization is required, we ensure every child receives attentive, comforting care. Our state-of-the-art Private Unit on the 15th floor and dedicated Pediatric Ward on the 16th floor provide warm and family-friendly environments, complete with parent-child rooming-in facilities and 24-hour care from our professional pediatric team. Children receive treatment with comfort and peace of mind, while parents may remain by their side throughout the process, alleviating anxiety and stress.

We firmly believe that the true value of pediatric care lies not only in healing, but also in compassion and companionship.

Hong Kong Adventist Hospital – Tsuen Wan remains committed to upholding the highest standards of medical excellence, walking hand in hand with families to nurture healthy futures for every child.

Relocation and Expansion of Pediatric Outpatient Services

全面升級 | 港安兒科門診服務全面擴充 守護孩子健康每一步



兒童健康在每一個成長階段都至為重要，香港港安醫院一荃灣為有孩子的家庭提供卓越的兒科醫療服務。為回應社區對兒科醫療日益殷切的需求，我們全面升級並擴展兒科門診服務，從空間設計到診療流程，體現「以病人為中心」的理念，致力為孩子和家長打造一個安全、舒適、溫馨、值得信賴的醫療環境。

全新兒科門診空間寬敞舒適，診所位置集中，讓就診過程更高效便捷。我們同時擴展專科服務，新增「兒童免疫、過敏及傳染病科」及「兒童呼吸科」服務，由專科醫生親自主理，針對過敏、感染、慢性呼吸疾病等常見兒童病症，提供精準診治與長期健康管理，為兒童健康建立堅實的基礎。

其中，優越兒童保健中心乃本院「醫療之家」理念下重要的延伸平台。從初生嬰兒誕生一刻開始，中心便陪伴孩子成長，包括疫苗接種、定期健康檢查、成長與發展監察、營養建議及育兒指導等全方位預防性保健服務。這不僅是醫療服務，更是一份長遠的承諾——讓我們與你一同守護孩子的健康與家庭幸福。

此外，本院設有兒科營養輔導服務，由經驗豐富的註冊營養師主理，針對不同年齡、體質與健康狀況的兒童，提供個性化營養評估與建議，包括偏食、過敏、體重控制及慢性疾病等多方面需要，致力為家長提供健康均衡的飲食生活方案。

當孩子需要住院治療時，我們同樣提供無微不至的照護。本院設有設施先進、環境溫馨的15樓私家病房與16樓兒科病房，配備親子同房設施，由專業兒科醫護團隊提供24小時全天候照護，讓孩子安心接受治療，家長亦能全程陪伴，減輕不安與焦慮。

我們深信，兒童醫療的價值，不僅在於治癒病患，更在於關懷與陪伴。

香港港安醫院一荃灣將繼續以卓越的醫療品質，守護每一位小朋友的健康成長旅程，與家庭同行，共築更美好的未來。



Fee Information

收費資訊



Hong Kong Adventist Hospital – Tsuen Wan has revised fees for some medical services, effective from January 1, 2026. Relevant details were published on December 14, 2025, and are available in the “Fee Schedule / Budget Estimation” section of the hospital website. For enquiries, please contact us at 2275 6688.

香港港安醫院—荃灣已於2026年1月1日起更新部分醫療服務收費。相關詳情已於2025年12月14日上載至本院網站的「服務收費 / 費用預算」頁面，方便公眾查閱。如有任何查詢，歡迎致電 2275 6688 與本院聯絡。

Adventist Hong Kong Adventist Hospital - Tsuen Wan
Health 安香港港安醫院-荃灣



Fees Schedule 收費資料

Hong Kong Adventist Hospital-Tsuen Wan will be updating the outpatient and inpatient charges on 1 January 2026. For details of all our fees, please check the Fee Schedule/Budget Estimation page on our website.

Please call us at **2275 6688** if you have any queries.

香港港安醫院—荃灣將於2026年1月1日更新門診和住院收費。閣下可到本院網站「服務收費 / 費用預算」版面查閱最新收費詳情及資訊。

如有疑問，歡迎致電**2275 6688**向職員查詢。

Scan to visit our website :
掃描瀏覽官網：





Continuing Medical Education (CME) Seminars 舉辦「延續醫學進修證書講座」推動專業知識交流

To promote the continuous development of medical knowledge and enhance professional exchange among healthcare providers, Hong Kong Adventist Hospital – Tsuen Wan held a Continuing Medical Education (CME) seminar on October 23, 2025.

Led by keynote speaker, Dr. Lee Ho Sze, Jacqueline, our consultant in gynecological oncology, and moderated by Dr. Mak Shui Lam, Annisa, our consultant in obstetrics and gynecology, the seminar focused on “Updates in the Prevention and Management of Gynecological Cancers,” with Dr. Lee sharing on the latest advances in treatment strategies, international guidelines, and clinical case studies, which offered participants in-depth insights into current practices in gynecological cancer care.

On November 13, 2025, we hosted another CME seminar, titled “Experience with Modular Design Robotic-Assisted Surgery (RAS) System,” led by Dr. Chan Tai Ip, Consultant Urologist and Department Head at Kiang Wu Hospital in Macau, and moderated by Dr. Chan Lung Wai, our chief of medical staff and consultant in urology. Dr. Chan Tai Ip spoke about his clinical experiences in robotic-assisted urological procedures, and shared valuable insights into the advantages of modular robotic systems and their latest applications in surgery.



Both seminars attracted active participation from a wide range of healthcare professionals. Through expert knowledge-sharing and interactive discussions, attendees gained fresh perspectives and evidence-based strategies, which deepened their clinical knowledge and understanding of these specialized fields.

The above events also underscore our hospital's commitment to advancing medical education while reaffirming our role as a leader in the field. Moving forward, Hong Kong Adventist Hospital – Tsuen Wan will continue to organize high-quality professional seminars and academic exchanges, providing platforms for continuous learning and knowledge sharing. We remain dedicated to empowering healthcare professionals and enhancing the quality of medical services, ultimately delivering better healthcare experiences for our patients.



Continuing Medical Education (CME) Seminars 舉辦「延續醫學進修證書講座」推動專業知識交流

為促進醫學專業知識的持續發展及加強醫護人員之間的交流互動，香港港安醫院—荃灣於2025年10月23日成功舉辦一場延續醫學教育（CME）講座。本次講座聚焦於婦科癌症的預防與治療新進展，醫院特別邀請了本院婦科腫瘤科顧問醫生李灝思醫生擔任主講嘉賓，由本院婦產科顧問醫生麥瑞琳醫生擔任主持人。李醫生深入剖析婦科癌症的最新治療策略與臨床實踐，並分享最新國際指引與個案經驗，內容豐富，現場反應熱烈。

另一場CME講座，主題是模組化設計機械臂輔助手術系統的臨床應用經驗，亦於2025年11月13日圓滿舉行。是次講座由澳門鏡湖醫院泌尿外科主任顧問醫生陳泰業醫生主講，並由本院醫務總監兼泌尿外科顧問醫生陳龍威醫生主持。陳醫生就機械臂輔助泌尿外科手術的最新發展、模組化設計的優勢及實際應用經驗作出深入分享，為與會者帶來前沿的技術視野。

兩場講座吸引眾多醫護人員踴躍參與，透過專業分享與互動討論，為臨床實踐注入嶄新思維與診療策略，進一步加深對相關專科領域的理解與掌握。

是次活動不僅彰顯本院在推動醫學教育方面的積極角色，更鞏固了本院於醫學教育領域的領導地位。未來，香港港安醫院—荃灣將繼續舉辦更多高質素的專業講座與學術交流活動，致力為醫護人員提供持續學習的平台，攜手提升醫療服務質素，為病人帶來更全面卓越的護理體驗。





香港港安醫院 - 荃灣 Hong Kong Adventist Hospital - Tsuen Wan

ePulse is a quarterly newsletter targeted towards physicians and stakeholders, providing them with the latest information about Hong Kong Adventist Hospital - Tsuen Wan service introductions, news, and physician events. The newsletter is distributed to a wide audience of healthcare professionals.



2275 6688



www.twah.org.hk/en

地址 Address : 香港新界荃灣荃景圍199號

199 Tsuen King Circuit, Tsuen Wan, N.T.

電話 Telephone : (852) 2275 6688

網址 Website : www.twah.org.hk



Extending the Healing Ministry of Christ

延續基督的醫治大能